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ПРЕДСЕДНИКУ
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА

Градско веће Града Новог Сада на 122. седници од 07. децембра 2017. године,
разматрало је одговор на одборничке питање одборника Алексић Реље, постављено на
ХХУШ седници Скупштине Града Новог Сада од 24. новембра2017. године, припремљен
у Градској управи за спорт и омладину, и тим поводом донело је Закључак број: 66–
1/2017–672/1–11 од 07. децембра 2017. године, који Вам са одговором на одборничко
питање достављамоу прилогу.



Градско веће Града Новог Сада, поводом разматрања Предлога текста
одговора на одборничко питање одборника Реље Алексића које је постављено на
ХХХ/Ш седници Скупштине Града Новог Сада, који је припремљен у Градској
управи за спорт и омладину, на 122. седници од 07.12• 2017. године,
доноси

ЗАКПзУЧАК

! Прихвата се текст одговора на одборничко питање одборника Реље
Алексића које је постављено на ХХХ/Ш седници Скупштине Града Новог Сада, који
је припремљен у Градској управи за спорт и омладину.

[| Текст одговора на одборничко питање одборника Реље Алексића, који
чини саставни део овог закључка, доставља се председнику Скупштине Града
Новог Сада
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АУТОНОМНА ПОКРАЈИНАВОЈВОДИНА
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СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА
ПРЕДСЕДНИКУ

ПРЕДМЕТ: Одговор на одборничко питање одборника РељеАлексића
постављено на ХХИН седници Скупштине Града Новог Сада

Одборник Скупштине Града Новог Сада, Реља Алексић, на ХХХ/Ш седници
Скупштине Града Новог Сада, одржаној 24. новембра 2017. године, поставио је
следеће одборничко питање:

,

"С обзиром да смо путем медија сазнали да је Град Нови Сад омогућио
несметано функционисање и санацију дела дугова Фудбалског клуба „Војводина" у
сарадњи са Јавним предузећем "Србијагас", постављам питање: Колики је износ
средстава који је Град определио Фудбалском клубу "Војводина" за ову намену, са
које буџетске позиције и на основу ког акта органа'Града?"

На постављено одборничко питање Градска управа за спорт и омладину
припремилаје следећи

ОДГОВОР

Према Информацији коју је Градска управа за спорт и омладину добила
од Градске управе за финансије дописом број: 420–1/2017–ИН од 4. 12. 2017.
године је следеће:

Градска управа за финансије је на основу документације са којом
располаже утврдила да из средстава буџетаГрада Новог Сада није вршен пренос
средстава Фудбалском клубу "Војводина" у пер ",г, уара 2017. године до
4. децембра 2017. године. .
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